
Zápis z jednání spolku SZŠ Beroun ze dne 25/03 2025 v 16:00 v SZŠ Beroun 

Pozvaní: 

Leona Machková, Hana Macháčková 

Monika Círová Šarochová, Michal Souba, Monika Horná, Iveta Pavlisová, Monika Bátěková, 

Martina Prýmová, Markéta Šteinerová, Tomáš Veverka, Jiřina Lukášová, Monika Jirásková 

 

Přítomní: 

Mgr. Leona Machková, Mgr. Hana Macháčková, Monika Horná, Iveta Pavlisová, Martina 

Prýmová (online), Monika Báťeková, Tomáš Veverka, Jiřina Lukášová, Monika Jirásková 

Nepřítomní (omluveni): 

Monika Círová Šarochová, Michal Souba, Markéta Šteinerová 

1) Předsedkyně spolku Martina Prýmová přivítala přítomné členy na řádné schůzi SRPŠ  

konané v SZŠ Beroun za přítomnosti ředitelky školy Mgr. Leony Machkové a 

zástupkyně pro odborné vzdělávání Mgr. Hany Macháčkové. 

2) Byly projednávány maturitní plesy budoucích čtvrtých ročníků – zástupci třetích 

ročníků seznámili zástupce druhých a prvních ročníků s organizací a finanční 

náročností maturitního plesu. Maturitní plesy se budou konat opět v Kulturním domě 

Plzeňka v Berouně. Termíny plesů pro školní rok 2025/2026 – ZL4 – 16. 1. 2026 a 

PS4 – 23. 1. 2026. 

3) Pokladní spolku podala informace o finanční situaci spolku k datu schůzky výboru 

(částka na účtu spolku 215 432 Kč). 

4) Přítomní hlasovali o návrzích (vedení školy a učitelů) na čerpání z fondu Spolku 

(přehled viz Příloha) 

a) příspěvek na dopravu na lyžařský výcvik druhých ročníků ve školním roce 

2025/2026 ve výši 35 000 Kč - všemi přítomnými bylo odsouhlaseno 

b) příspěvek na odborné praxe třetích ročníků ve školním roce 2025/2026 – 

podrobněji vysvětlila paní Mgr. Macháčková + přehled viz Příloha – pro každý 

obor 20 000 Kč - všemi přítomnými bylo odsouhlaseno. 

c) navýšení příspěvku na prezentaci školy – soutěže První pomoci v Mělníku a 

v Jihlavě a účast v krajských kolech olympiád a soutěží – z dosavadních 5000 Kč 

na 20 000 Kč - všemi přítomnými bylo odsouhlaseno. 

d) zakoupení pomůcky na TV pro všechny ročníky – KIN BALL – cca 9000 Kč - 

všemi přítomnými bylo odsouhlaseno. 

5)  Paní ředitelka Machková seznámila členy výboru s projekty, ve kterých je v současné 

době škola zapojena a s externími zdroji financování vzdělávacích aktivit a vybavení 

školy. 

6) Paní předsedkyně Prýmová informovala výbor o možnostech lepší komunikace se 

zákonnými zástupci žáků 

a) členové výboru – zástupci tříd budou informovat o dění na schůzce Spolku na začátku 

třídních schůzek, které bezprostředně navazují na schůzku výboru 

b) pro nepřítomné rodiče budou informace na webu školy v sekci SRPŠ 

c) k dispozici bude také email Spolku 



7) Paní předsedkyně osloví studenty formou elektronického dotazníku, pomocí něhož 

budou studenti moci vyjádřit svá přání na zlepšení studentského života na naší škole. 

 

Zapsala: Monika Horná     dne 2. 4. 2025 

Ověřila: Martina Prýmová    dne 10. 4. 2025 


